
Referat  

 

ASGI HB :: 18 Marts 2024  KL:18.00 
 

Deltagere: Peter, Linda, Tina, Tine, Bo, Margit og Christian  

 
Afbud fra: Nikolaj, Benny, Søren og Susanne. 
 
Dagsorden. 
 

1. Velkommen 

Middag kylling-kartofler, samt drikkevarer fra Kulsviergården. Hyggesnak før og under middagen.  
Se bl.a. under Tennis og Skydning i referat.  
 
2. Kort status fra seneste ASGI "lille HB" møde (11.03.2024). 
 
Lille HB møde d.11.03, kort resumé: 
Tina F. stopper til GF, og stopper også med kassere-arbejdet. Vi har snakket om alternativer til 
dette team af kassere.  
Der var enighed om, fremover, årligt at lønne/honorere vores hovedkasserer for det store arbejde 
der laves. Det aftales at der udbetales 15.000 kr. i honorar til Linda for sæson 2023-24. 
 
Opgaven som hovedkasserer er stor og for at Linda kan fortsætte, har hun behov for ny hjælp, når 
Tina Folkmann stopper.  
Vi vil prøve at søge hjælp udefra af frivillige kræfter. Vi vil søge hjælp til kassererjobbet via sociale-
medier samt hos medlemmer.  
 
Benny stopper også til GF (han genopstiller ikke). 
 
3. Status fra ASGI kasserer v/ Linda 
 
Økonomi, Budget- pt. siger regnskabet at vi har et overskud, men der mangler fortsat nogle 
betalinger til bl.a. godtgørelser til gymnastik instruktører-hjælpetrænere. Budget til næste år ser 
pt. ud til at der skal trækkes ca. 181000 kr fra støtte foreningen.  
 
Obs. at vi har en meget stor andel af medlemmer på over 25 år , hvilke har stor indflydelse på 
vores aktivitets tilskud. Vi aftaler at Tine må gå videre med at undersøge om der er nogen 
mulighed for at få bedre lokale dækning fra kommunen.  
 
Conventus briefing (guide til "Nyt medlem" + oprettelse af "Familiehold" 
Fortsat mange dubletter af medlemmer, derfor er der nu ændret i tilmeldingen, således at der ikke 
længere skal bruges kode for at tilmelde sig. Linda har lavet en vejledning til tilmeldingen.  
  



Hjælp til ASGI Hovedkasserer 
 
Godtgørelse - Aflønning af frivillige i ASGI - Flere afdelinger har behov for at give godtgørelse til 
f.eks. til instruktører. Vi har snakket om hvordan vi i de forskellige afdelinger kan give godtgørelser 
og der er enighed om at den enkelte forening selv skal have økonomi til at udbetale godtgørelsen 
af eget budget fra afdelingen.  
Det aftales at lille HB's medlemmer, fremadrettet får 4000 kr. om året for deres arbejde i HB, og at 
aktive suppleanter får 2000 kr.  
 
Børneattester: Linda opretter disse inden ny sæson.  
 
Lokale booking: Linda har oprettet alle afdelingsformænd i kommunens system, da dette skal 
gøres. Pt. er det kun gymnastikken der booker lokaler. 
 
 
4. Kulsviergården 
- Status på anvendelsen/samarbejde og sidste nyt fra KG 
Fint samarbejde med den nye halinspektør Niels Anker.  
Det går rigtig fint med banko, og der en rimelig godt overskud. 
 
Brik system til låse bliver der presset lidt på nu.    
 
- Samarbejdsaftale ASGI <> KG 
Lille HB laver et udkast, som tages med tages med til Kulsviergårdens bestyrelse.  
 
5. Diverse 
 
Følgende blev drøftet. 
- Brug af ledige haltider på Kulsviergården, brug af hal udenfor sæson (haltidsplan) 
- Medlemmer der ikke betaler. Stort problem, især hos Badminton.  
- Hjemmeside og Facebook 
- Fælles ASGI arrangement for frivillige - Tine skriver rundt til alle frivillige.  
- Klubhus på Rævegravvej- tilladelse til at starte salget skal gives til HB's kommende GF.  
- Fælles klubtrøjer - Peter går videre på dette.  
- Lokalt nyt - det er besluttet at bladene fra næste år, bliver jævnt fordelt på året.   
 
6. Kort status fra alle afdelinger: 
 
Badminton: 
To aktive børne/unge badminton hold, med en del medlemmer. Derudover ”åben hal”træning for 
voksne samt familie træning, hvor der er en del aktive medlemmer. 
Desværre er der en del medlemmer der ikke får betalt deres medlemskab, trods flere forsøg på at 
orientere trænerne og medlemmer om manglende betaling. Vi skal finde en bedre løsning på 
dette til kommende sæson.   
Obs. Om trænerne fortsætter til kommende sæson, dette afventes en tilbagemelding på. 



  
Teater: 
Desværre ikke deltagende, i aften. Men Susanne fortæller de er ved godt mod, og at sæsonen er 
gået godt endda med et lille overskud.  
Maja stopper desværre i bestyrelsen.  
 
Rulleskøjter: 
Sidste træning d.23.04.2024, det har været en rigtig god sæson, med mange medlemmer.  
Kommunen har givet 15000 kr. i tilskud, som hjælp til betaling for Ukrainiske børn som har fået 
betalingsfrit årskort.  
Derudover blev der afholdt en stort fastelavns arrangement med over 200 deltagere.  
 
Floorball - afdelingen er pt. lukket ned.  
 
Gymnastik: 
Året forårsopvisning afholdes d.21.04.24. Ellers går godt på alle holdene. 
Vi har fået sponsorat/pulje penge på 2x25000 kr. til indkøb af ny måtte og minitrampolin, dette er 
bestilt.   
 
Skydning:  
Meget vand på de udendørs baner, der er etableret ny pumpebrønd af kommunen, skolens pedel 
passer denne brønd fremover. 
Besøg fra politiet til godkendelse af våbenopbevaring, samt til banegodkendelse, afventer tilbage 
melding. Det må forventes at der skal bruges penge på at godkendt alarmsystem, til både 
indendørs og udendørsbanerne. Derudover kan der komme udgift til nye våbenskabe, men der 
afventes en tilbagemelding fra politiet.  
Skytterne har et ønske om at der i fremtiden kan laves indendørsbaner ved udendørsbanerne, 
tanken er at skaffe penge fra DGI-skytte forening, fra andre sponsorer, fra kommunen og evt. fra 
støtteforeningen. Og at meget af arbejdet kan laves af frivillige kræfter fra foreningens 
medlemmer.  
 
Dart:  
De medlemmer der er, er aktive, dog lidt fald i medlemmer.  
 
Fodbold: 
Desværre ikke deltagende i mødet i aften. Men Nikolaj melder at det går godt.  
Obs. Om børnetrænerne fortsætter til kommende sæson, afventer tilbagemelding om dette.  
 
Tennis: 
De nye baner bliver først påbegyndt til skolernes sommerferie. Lidt små justeringer i forhold til de 
oprindelige planer.  
Standerhejsning d.28.04.24. Ungetræning ved Bo og Drop'in tennis ved Vibeke og Margit træning 
fra 2.maj 2024, forhåbentlig åbent hus d.25.08.2024 med indvielse af nye baner, der skal laves 
reklame for dette, og det er vigtigt at der bliver taget billeder m.m. under ”byggefasen” 
 



Bordtennis:  
12 aktive medlemmer og kører turneringer.  
 
Pickleball:  
9 medlemmer pt. mange der kommer og prøver, folk er glade og aktive. Vi forsætter med 
Pickleball i den kommende sæson. Pickleball medlemmerne inviteres med til Tennis 
standerhejsning.  
 
NERF-kamp:  
Der er afholdt nogle supergode NERF - kampe i sæsonen med rigtig mange deltagere.  
 
7. Eventuelt: 
 
ASGI Generalforsamling er d. 22. maj 2024 kl. 19.30 klubhuset.  
 
Næste ASGI HB møde er mandag d.13.05.2024. Margit har tilbudt at lave mad. 


